



**GEORAMA
LASSIDA.**



RESTAURANT LASSIDA. SERFAUS.

Direkt an der Bergstation der Lazidbahn auf 2.350 Metern mit imposantem Panoramablick in die umliegende Bergwelt. Ausgangspunkt zahlreicher - auch anspruchsvoller - Wanderungen wie bspw. auf den Serfauser Hausberg „Furgler“ (3.004m). Wir verwöhnen Sie mit Tiroler Spezialitäten, hausgemachter Holzofenpizza und Eis aus eigener Produktion.

Georama Lassida – Alpines Familienerlebnis auf 2.350m.
Das Georama Lassida – rund um das Restaurant Lassida – öffnet Entdeckern und Hobbyforschern ein Fenster in die Welt der Geologie und Archäologie. Geschicklichkeit, Beweglichkeit und Balance sind am Motoriktrail gefragt.

Täglich von 8.30 bis 16.30 Uhr geöffnet
(warme Küche bis 15.30 Uhr).

NEU! Rundweg Lazid: Der neue, kinderwagentaugliche Rundweg führt vom Lazid zur Bergstation der Lawensbahn und wieder retour. Ein traumhaftes Bergpanorama begleitet die Wanderer auf dem ca. 1,5 km langen Rundweg!

Located at the Lazid mountain station at 2.350 meters with an amazing panoramic view to the surrounding mountains. This place is also an ideal starting point for marvellous hikes and demanding mountain tours, for example to the Furgler (3.004m). We offer Tyrolean specialties, homemade pizza from the wood stove and homemade icecream.

Georama Lassida - a family experience at 2,350 m.
The Georama Lassida – around the Lassida restaurant - opens a window to the world of geology and archaeology for all explorers and hobby scientists. Agility, flexibility and balance: that's what you need on the Motor Skills Trail.

Open daily from 8.30am to 4.30pm
(warm meals served until 3.30pm)

NEW! Lazid Loop Trail: This new loop trail, suitable for prams, leads from Lazid to the mountain station of the Lawensbahn Cable Car and back again. Along the way, a fantastic mountain panorama accompanies the hikers on the approx. 1.5 km loop trail!



WE ARE FAMILY.®

